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Finansudvalget

Til:

Dato:

Omtrykt:

Økonomi- og indenrigsministeren

3. september 2012
5. september 2012 (ændret adressat)

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 338

Ministeren bedes oplyse, hvor mange penge Roskilde Kommune har fået 

overført som hhv. " Tilskud til generelt løft af ældreplejen" og "Tilskud til 

styrket kvalitet i ældreplejen" som en del af regeringens særtilskud til 

kommunerne. Tallene bedes opgivet for hvert år i perioden 2009-2012, 

ligesom ministeren også bedes oplyse det forventede beløb for 2013.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kim 
Christiansen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Christiansen@ft.dk og til

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marianne Jelved

formand
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